

Referat af Bestyrelsesmøde Afd. 316-0 Houmannshus

Dato: 29.06.2021

Tid: kl. 10.00

Sted: Fælleshuset

Mødeleder: Jim

Referent: Jørn

Deltagere: Jørn, Jim, Simon, Else, Birte

Afbud:

Dagsorden Udsendt d. 19.06.21	Referat
1. Velkomst ved formanden	Velkommen til Simon og Benny
2. Simon gennemgår hvad der er af aktiviteter a. Drift hvad sker der i øjeblikket? b. Fælleshuset hvad er der penge til nu. F.eks. Stole og service? c. Forbedring af toiletter i lejlighederne i afdeling 316-0 ved fraflytning er det starter op er sker det inden for kort tid. Og vi vil være med til at vælge møbel i bestyrelsen, hvornår kan det ske?	a. Vi kigger på at få lavet terrassen. Ved handicap pladsen. Fjernelse af buske ved skulpturen? Forskellige forslag på grill. Forslag til blomster bede i gården evt som ved lunden, Udvendig belægning. (højbede?) Evt. opgradering af elevator/elevatore? Simon fortæller hvad der sker i afdelingen på drift siden, Simon har ordet.. b. Der blev efter hvad jeg kan huske sat penge at til nye stole 19/20 og det gik i stå ved bestyrelsens afgang. De penge skulle gerne være der nu? Vi mangler service i form af bestik, tallerkner glas, håndmixer osv... 50 nye stole som dem i kælderen (bestyrelseslokale) til fælleshuset. Til ca.250 kr. stk. c. Husk at få budget til badeværelser- med til budget forhandlinger i oktober
3. Gårdmiljø hvad er der på planen og hvad vil vi gerne kigge på? a. Trappetårne rensning for maling? Sikring af døre i trappegang og ny døre i tårne, via rådgiver hvor er vi hende der? b. terrasse hende ved handicap parkeringen i hjørnet hvor er vi med det?	Kig punkt 2. a. Undersøges? Simon kontakter rådgiver ang. Dørtelefoner og sikring af døre.

<p>4. Bestyrelsen gennemgår hvad der skal planlægges på bestyrelsesmødet i august Samt kalender datoer for resten af året.</p> <p>a. Indkøb til bestyrelsen</p> <p>b. Office 365 licenser 1. år kr. 799.- b. Penge til indkøb kr. 1500.- Else, Birte? til bestyrelsen og møder.</p>	<p>Husorden</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. stemmes ind på en gang 2. stemmes ind ved afdelings møde punkt for punkt hvis det ikke går igennem i punkt 1. <p>Indkøb af Office 365 bevilges Formands penge Else får 1500 kr. Pålægskursus og rengøring betalt af bestyrelsen. Og kurset donerer pålæg til bestyrelsesmøder.</p>
<p>5. Grill og håndtering af dette i gården</p>	<p>Jeg vil anbefale vi sætter en nøgle Box på skuret med en kode, så kan man få den når man vil låne grillen? Og så kigger vi på muligheden for en grillplads med indkøbt grill. Se bilag... Eksisterende grill kan lånes igennem nøgleboks system, Simon sørger for nøgleboks system</p>
<p>6. Skal vi holde et infomøde om køkkener? Så vi kan skubbe projektet i gang igen?</p>	<p>Holde møde ang. køkkener, for at få sat gang i dem, få dem med som har givet tilsagn til at ville have køkken, men ikke har skrevet under endnu.</p>
<p>7. Evt.</p>	